
                                Usnesení 
                                                ze Komise pro investice a opravy 
                                 konaného dne 17.4.2023 v 17:00 
 
1/1 schvaluje 
program 2. jednání Komise pro investice a opravy konaného dne 17.4.2023 byl komisí 
schválen v doplněné podobě (doplněný bod Oplocení areálu Na Spartě – Etapa 1). 
 
 
1/2 doporučuje 
radě obce zařazení opravy komunikace č.p. 2336/1 do plánu oprav. Komise dále 
doporučuje vyzvat zástupce Lesostaveb na zhodnocení a cenový návrh pro celoplošný 
zástřik zmíněné komunikace a následně vrátit komisi na další projednání. 
 
 
1/3 doporučuje a navrhuje 
radě obce provizorní opravu stávajícího stavu (doplnění chybějících betonových 
panelů + zbudování nájezdů na obou koncích chodníku). Dále navrhuje, aby Ing. 
Chýlek ověřil u majitele pozemku možnost vybudování zábradlí pro zvýšení 
bezpečnosti v dané lokalitě. V neposlední řadě komise doporučuje radě obce 
vypracování studie na realizaci chodníku od křižovatky u hostince U Pantlíka, až po 
plánovaný kruhový objezd u čerpací stanice Unicorn. 
 
 
1/4 navrhuje 
radě obce rozčlenit stávající studii na modernizaci areálu Na Spartě na dílčí etapy dle 
priorit TJ Sokol Dobrá (tréninková plocha, rekonstrukce hlavní plochy, parkovací 
plochy a rozšíření budovy) a peníze alokované na modernizaci situace v rozpočtu 
obce Dobrá na rok 2023 přesunout na vypracovaní projektových dokumentací na 
výstavbu tréninkové plochy a parkovací ploch v areálu. 
 
 
1/5 bere na vědomí, doporučuje, požaduje a navrhuje 
zprávy o hlavních prohlídkách mostů, lávek a propustků v obci Dobrá. Doporučuje 
radě obce začít řešit konkrétní "Návrhy opatření" jednotlivých mostních prohlídek 
ihned a to podle jejich důležitosti a neodkladnosti. Požaduje po zástupcích obce 
pravidelné informování o již provedených opatřeních dle jednotlivých "Návrhů 
opatření" a především sdělení řešení situace na mostě ev.č. 87u-M4 u kříže. Navrhuje 
radě obce zahrnout do rozpočtu obce na rok 2024 náklady na opravy jednotlivých 
mostů, lávek a propustků dle vypracovaných materiálů.. 



 
1/6 bere na vědomí a doporučuje návrhy realizace a doporučuje radě obce 
vybudování zapuštěné 6 m dvoukřídlé brány, a to kolmo na stávající obslužnou 
komunikaci a dopojení kolmo na stávající plot z vlnitého plechu. 
 
 
Zapsal: Pavel Baran                                                   Čas ukončení jednání: 19.00 hodin 


